
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 25. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 27
Hvis søgningen til erhvervsuddannelserne stiger og skolernes bevilling der-
med også stiger, hvordan vil denne øgede bevilling i så fald blive finansieret?
Skal midlerne findes indenfor uddannelsesområdet eller vil der være tale om
penge, der bliver tilført et andet sted fra?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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